

SECRET

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

No. 195

SECRET/235

9 February 1977

Original: English

ARTICLE XXVIII:5 NEGOTIATIONS

Schedule XVIII - South Africa

The Government of South Africa has notified the CONTRACTING PARTIES that it reserves the right, in accordance with the provisions of Article XXVIII:5 of the General Agreement, to modify Schedule XVIII - South Africa during the three-year period commencing 1 January 1976 (L/4251).

In pursuance of this notification, the Government of South Africa has decided to withdraw the following concession in Part I of Schedule XVIII - South Africa:

Tariff item number	Description of products	Rate of duty	Initial negotiator
ex 40.09	Piping and tubing of unhardened vulcanized rubber: Unsupported, with an inside diameter of 10 mm or more and with a wall thickness of between 0.5 and 2 mm	20% or 1,655 cents per 100 kgs.	United Kingdom

Import statistics for the goods covered by the concession have been calculated as follows:

	1974	1975	1976	Three-year average
			(Rand)	
United States	-	29,824	15,232	15,019
Germany, Federal Republic of	-	-	6,212	2,071
	-	29,824	21,444	17,090

./.

SECRET

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS
DOUANIERS ET LE COMMERCE

No. 195

SECRET/235

9 février 1977

Original: anglais

NEGOCIATIONS AU TITRE DE L'ARTICLE XXVIII:5

Liste XVIII - Afrique du Sud

Le gouvernement sud-africain a fait savoir aux PARTIES CONTRACTANTES que, conformément au paragraphe 5 de l'article XXVIII de l'Accord général, il se réservait le droit de modifier la Liste XVIII - Afrique du Sud pendant la période triennale commençant le 1er janvier 1976 (L/4251).

Comme suite à cette notification, le gouvernement sud-africain a décidé de retirer la concession suivante de la Première Partie de la Liste XVIII - Afrique du Sud:

N° du tarif	Désignation des produits	Taux de droit	Négociateur primitif
ex 40.09	<p> Tubes et tuyaux en caoutchouc vulcanisé, non durci:</p> <p> Sans support, d'un diamètre intérieur de 10 mm au moins, d'une épaisseur de paroi comprise entre 0,5 et 2 mm</p>	<p> 20% ou</p> <p> 1 655 cents</p> <p> par 100 kg</p>	Royaume-Uni

La ventilation des importations de produits bénéficiant de la concession s'établit comme suit:

	1974	1975	1976	Moyenne triennale
			(Rand)	
Etats-Unis d'Amérique	-	29 824	15 232	15 019
Allemagne, Rép. féd. d'	-	-	6 212	2 071
	-	29 824	21 444	17 090

./.